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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:1459 Energiskatten

Energiskatt och koldioxidskatt betalas för de flesta bränslen som används för 
motordrift eller för uppvärmning. Undantag finns exempelvis för trädbränslen 
såsom ved, flis och träkol.

I december 2017 skickade gasbranschen ett förslag till Finansdepartementet om 
en lagändring av koldioxidskatten där man föreslog att energi- och 
koldioxidskatten borde baseras på värmevärdet i stället för på volym gas. 
Regeringen har dock ännu inte hanterat ärendet. 

Värmevärde är en term som anger hur stor energi som utvecklas vid 
förbränning av en viss mängd av ett bränsle. När gasens värmevärde i det 
västsvenska gasnätet förändras, troligen med ett lägre värmevärde, kommer 
gasvolymerna generellt sett att öka för kunderna, givet samma 
energiförbrukning. Detta kommer, så länge skatten baseras på förbrukad volym, 
att medföra att skatten ökar för samma energimängd. I sammanhanget kan 
nämnas att biogas inte påverkas av att värmevärdet i gasnätet förändras då den 
är fortsatt skattebefriad. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser regeringen att justera koldioxidskatten så att den tas ut per energienhet i 
stället för per volymenhet?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-26
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


